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PROCES - VERBAL 

Încheiat În şedinfa ordinară a Consiliului Local Sector 2 

din dala de 29.05.2023 

"""'""" (A 2.• . 

Lucrările şedinţe i se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o p latformă on-line 
de videoconferinţă , începând cu orele 09:00, în Sala de Consiliu „I. L. Caragiale" din 
sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11 - 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarel e persoane: 
- Domnul viceprimar Costache Adrian - conform dispoz i ţ ie i Primarului Sectorului 

2 nr.975/ 15.05 .2023 privind exercitarea atribuţiilor Primarului Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti , de către Viceprimarul Sectorului 2 Bucureşti în data de 17.05.-
05 .06.2023, 

- Domna Niţă Elena, Secretar General al Sectorului 2; 
- Doamna consilier local Badea Anda Simona - preşedinte ele şedinţă. 

În deschiderea lucrărilor şedinţe i , doamna Secretar General al Sectorului 2 Elena 
Niţă face prezenţa consilierilor. Din totalul de 27 consilieri locali au fost prezenţ i 25 de 
consilieri locali, doamna consilier local Lăzăroiu Gela fiind absentă, iar domnul consilier 
local Matei Vasile Silviu lipsind motivat. Convocarea membrilor Consiliului Local al 
Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s- a făcut în scris, confo rm prevederilor art. 134, 
alin. (1 ) , lit.„a" clin O. U.G nr.57/20 19 privind Codul administrativ cu modificăril e ş i 

completăril e ulterioare, inv itaţia la şedinţă precizând data, ora ş i procedura ele desfăşurare 
on-line a acesteia. Dispozi ţ i a Primarului Sectorului 2 înregistrată sub nr. l 038/ 
23 .05.2023 a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul Primăr i e i Sectorului 
2 din str. Chiristigiilor nr. 11 - 13/site-ul in stituţie i , în termenul prevăzut de art. 134 alin. 
(3) clin O.U.G nr.57/201 9 privind Codul administrativ. 
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ORDINEA DE ZI 

1. Proiect de hotărâre pentru modificarea ş i completarea HCL Sector 2 nr. 37/2022 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizelor generale pentru 57 
de obiective de investi ţii distincte din cadrul Programului de creştere a eficienţei 
energetice a blocurilor de locuin ţe clin Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti, astfel 
cum a fost modificată şi comp leta tă prin HCL Sector 2 nr. 110/2023; 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea ş i completarea HCL Sector 2 nr. 87/2022 
privind aprobarea indicatori lor tehnico-economici şi a devizelor generale pentru 84 
ele obiective ele investi ţii distincte clin cadrul Programului de creştere a efic i enţei 

energetice a blocurilor de locuin ţe din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşt i , astfe l 
cum a fost modificată ş i completată prin HCL Sector 2 nr. 11 1/2023; 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiu lui 
Bucureşt i 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Mun icipiului Bucureşti : 

Bună dimineaţa voi proceda la efectuarea prezenţe i clin onl ine: domnul Anghel Florin
prezent, doamna Badea Simona- Anda - prezent, domnul Calotă- prezent, doamna 
Catone- prezent, doamna Chiril ă- prezent, domnul Constantin Mihai- prezent, domnul 
Costache Adrian- prezent, domnul Croitoru Angel- prezent, domnul Dinu Alexandru
prezent, domnul Dincă Adrian- prezent, doamna Enache Nicuţa - prezent, domnul Feraru 
Cosmin- prezent, domnul Feroiu Silviu - prezent, doamna Georgescu Elena Daniela
prezent, domnul Iliescu- prezent, doamna Iordache Florina- prezent doamna Lăzăroiu 
Gela - nu este, domnul Matei Si lviu - nu este, domnul Nedelcuţ- prezent, domnul 
Nicolescu Claudiu- prezent, domnul Panaitescu- prezent, doamna Pasciuc Paula -
prezent, domnul Pelegrini- prezent, doamna Popescu Lenuţa- prezent, domnul Predescu 
Matei- prezent, domnul Săftoiu Claudiu- prezent, domnul Waspusch- prezent. Şed inţa 

poate continua în condiţii ele legalitate. 
Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşed inte de şedinţă : Vă mu lţumesc, 

i nterpel ări l e vor fi luate la final, vă mulţumesc ! 

Domnul consilier local Iliescu C-t in Cristinei: Doamna preşed i nte, îmi permiteţi? 
Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşedinte de şed in ţă: Vă propun să 

votăm ordinea de zi. 
Domnul consilier local Iliescu C-tin Cristinei: Doamna p reşedinte îmi perm i teţ i la 

început de şedinţă? 

Doamna consilier local Badea Ancia Simona, preşedinte de şedinţă: Nu, vă permit la 
fina l de secl intă! 
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Domnul consilier local Iliescu C-tin Cristinei: Păi nu, că sunteţi o USR-istă 

nes imfţită , de asta nu permiteţi , cum să nu permiteţ i ? 

Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşedinte de şed i nţă: Vă rog frumos, 
deschideţi votul. 

Domnul consilier loca l Iliescu C-tin Cristinei: As vrea totusi să remarc nesi mtirea 
' ' ' 

acestui pr imar USR-ist, a promis, dar nu se ţine de cuvînt, pentru că ţine şed inţe l e la ora 
9:00 dimineaţa , a promis că nu se va mai întâmpla aşa ceva. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei: Nu-mi apare votul, afirmativ, pozitiv, da. 
Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşed inte de şedinţă : Doamna 

Pasciuc vă rog să vă exprimaţi votul! „. Nu vă auzim, doamna Pasciuc, în cazul în care aţi 
spus că aţ i votate ok. Vă mu lţumesc închideţi votul ! 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedinfei ordinar(/ a C.L.S.2 din data de 

29. 05.2023 şi aprobat de căire Consiliul Local Sec/or 2 cu următorul cvorum: DA -23, 

NU -0, ABŢ- 1, NU VOTEAZĂ - / . 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Predescu Matei
Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magda lena- Marta, Costache Adrian, Dinu 
Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Să ftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 
Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache N icuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 
ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢlNERE: - Iliescu Constantin Cristinei. 
NU VOTEAZĂ: - Pasciuc Paula. 
Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Panai/eseu Tudor-Andrei: 

PENTRU. 

Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşedinte de şedinţă: Cu 23 de voturi 
pentru ş i o abţine re, ordinea de zi a trecut. Aş propune să luăm avizele de la Comisia de 
buget- avizele sunt favorabi le! Mai avem de la Comisia de urbanism, domnul Panaitescu 
? - favorabil, favorab ile. Mulţumesc ş i ele la Comisia de servicii publice domnu l 
Waspusch?- favorabile. Vă mu lţumesc, trecem pe ordinea de zi, primul proiect. 

Este prezentai p1111ct11/ nr. 1, proiectul de hotlirâre pentru modificarea şi 

completarea HCL Sector 2 nr. 3712022 privind aprobarea indica/ori/or lehnico

economici şi a devizelor generale penlrn 57 de obiective de investi/ii dis/inele din cadrul 

Programului de creştere a eficien/ei energetice a blocurilor de locuin/e din Sectornl 2 al 

Municipiului Bucureşti, astfel cum a fost modificată ş i completală prin HCL Sec/or 2 nr. 

11012023,· 
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Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Bună ziua, mă auzi ţ i în sa lă? Vreau 
ş i eu, vă rog frumos o scurtă prezentare a executivului , a proiectelor. De ce sunt 
indicatorii măriţi ? Care sunt motivele? Executivul vă rog frumos! 

Doamna consilier local Badea Ancia Simona, preşedinte de şedinţă: Doamna 
Cosima ( n.r. Cosima Ioana Cristea - Director general D.G.P.D.U.F.E )? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Doamna Cosi ma . . .. ini ţiator, 

executivul vă rog frumos. 
Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşedinte de şedinţă: Doamna 

Cosima, ca reprezentant al executivului în cazul acesta, vă mu lţumesc. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Am înlocuitorul domnului primar, 
sunt curios să vedem ce ne spune, de ce sunt aceste obiective mări te, pentru că până la 
urmă ţine loc de executiv, este primul. .. 

Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşed inte de şed i nţă: Doamna 
Cristea? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Eu nu o întreb pe doamna Cristea, 
vă spun pe cine întreb? Mă mai luaţ i la mişto? 

Domnul viceprimar Costache Adrian: Vă răspunde doamna Cristea, domnule 
consilier! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Vreau să-mi răspundeţi 

dumneavoastră domnule viceprimar! 
Doamna Cosima Ioana Cristea - director general D.G.P.D.U.r.E: Bună dimineaţa 

ţinând cont de faptul că am. „ 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Alo, pe mine mă aude cineva în sa lă? 

Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşed in te de şed in ţă: Da, vă auzim, 
domnule Feroiu, dar cred că dumneavoastră nu auz i ţ i . 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Dacă mă auz i ţ i în sală , atunci nu 
mergeţi înainte ... nu vreau să- i dau dreptate domului Iliescu, dar şt iţi ceva? În primul rând 
vota ţi când trebuie interpe l ările la început sau la final. Nu-i decizia dumneavoastră ca 
preşedinte . Dacă c iteaţi regulamentul acela pe care l-aţi votat ş i l -aţ i propus ştiaţi măca r 

treaba asta. Eu am pus o întrebare, am pus o întrebare executivului . Vreau să îmi 
răspundă cineva, domnul viceprimar care este în faţa noastră, să îmi spună de ce sunt 
măriţi indicatorii? Simplu ca bună ziua. Doamna Cosima ... o întreb pe domnia sa când 
vreau să- i vorbesc? 

Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşed i nte de şedinţă: Cred că nici nu 
se aude microfonul doamnei Cristea. 

Domnul consilier local Nicolescu Claudiu: Vă auziţi întrerup domnule Feroiu .. . 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Eee, mă aud întrerup domnule .. . 
Domnul consilier local Iliescu C-tin Cristinei: S-aude foarte bine, nu e .. . 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Vă rog frumos încă o dată, dacă 

încercaţi să d aţ i pe repede înainte, nu-i nicio problemă, înseamnă că nu aveţi nevoie de 
votul meu ş i voi părăs i şedinţa nu e nicio probl emă. Dacă ne lua ţi la mişto ş i de la pupitru 
ş i de peste tot în seamnă că nu-i nevoie! 
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Domnul viceprimar Costache Adrian: Trebuia să part icipaţi la Comisie domnule 
Feroiu, clacă eraţi aşa interesat. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Am participat la toate Comisiile 
domnule ... 

Domnul viceprimar Costache Adrian: Nu aţi participat domnule Feroiu, Comisia 
tehnică„ ! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Dumneavoastră sunteţ i ordonator 
principal de credite acuma, prin dispoz iţi e de primar. Vreau să ştiu de ce sunt măriţi 

indicatorii , nu mă întrebaţi dumneavoastră pe mine, că nu e cazul! 
Doamna consilier loca l Badea Anda Simona, preşedinte de şedinţă: Am înţe l es . 

Doriţi un răspuns sau .. . 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Da, vreau să ştiu de ce sunt măriţi? 

Două cuvinte din partea domnului viceprimar .. . bune, proaste, rele. 
Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşedinte de şedinţă : Doriţi răspuns 

neapărat de la domnului viceprimar sau un răspun s din partea executivului? 
Domnul consilier local Fero iu Dumitru Silviu: De la domnul viceprimar care 

reprezintă executivul la cel mai înalt nivel, în caz că nu ş tiţi , citiţi Codul Administrativ. 
Domnul consilier local Nicolescu Claudiu : Din nou domnule Feroiu vă rog frumos, 

vorbiţi un pic mai rar ş i vedeţi că aveţ i întreruperi! 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Nu-i nicio probl emă domnule 

Niculescu, pentru dvs. pot să spun de două ori clacă vreţ i .. . de la executiv pân ă la cel mai 
înalt nivel domnule Niculescu, pentru că domnul Costache îl reprezintă pe domnul 
primar, vreau un răspuns bun, rău , frumos . .. 

Domnul viceprimar Costache Adrian: Dacă doriţi un răspuns ... 
Domnul consilier local Nicolescu Claudiu: Nicolescu, nu Niculescu! 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Nicolescu, vă rog să mă scuza ţ i „ „ 

Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşedinte ele şedinţă: Vă rog să 
înceta ţi dialogul, răspunde domnul viceprimar ş i apoi continuăm şedinţa. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: B ineînţeles, câte obiective de 
investitii sunt si ele ce sunt măriti indicatorii? 

' ' ' 

Domnul viceprimar Costache Adrian: Deci, dacă doriţi un răspuns de la doamna 
director Cosima este ok, dacă nu, n-are rost să continuăm acest dia log. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Ba da, are rost, pentru că 

dumneavoastră îl prezentaţ i pe domnul primar, nu ştiu , dar s-ar putea să ş i semnaţi pe 
astea până vine domnu l primar, habar n-am. S-ar putea să semnaţi , n-am ele uncie să ştiu , 

vreau de la dumneavoastră un răspuns bun sau prost sau câte obiective ele investi ţ ii sunt, 
spuneţi -ne dumneavoastră măca r atât. 

Doamna consilier local Badea Ancia Simona, preşedinte de şedinţă: Sunt 9 
obiective, aşa cum scrie ş i în hotărâre . 

Domnul consi lier local Feroiu Dumitru Silviu : Nu spuneţi dumneavoastră doamna 
Anda Badea, ştiu că dumneavoastră mai citi ţ i. din când în când. 

5 
\f,,_ \T 

v P I IY. „chimbr ro 
Sf CH :T/\H <~1: NFNl\l 



Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşedinte de şedinţă: Haideţ i să 

trecem peste acest moment, pentru că nu e cazul acum. 
Domnul consi lier local Feroiu Dumitru Silviu: Bine, păi în cazul ăsta n-aveţi nevoie 

de votul meu. La revedere! 
Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşedinte de şedinţă: Ok, vă 

mu lţumesc. Doamna Cristea dacă doriţi să răspundeţ i. Cred că ar fi util totuş i să avem 
acest răspuns ca să fie consemnat ş i după aceea să mergem mai departe spre vot. 

Doamna Cosima Ioana Cristea - director general D.G.P.D.U.F.E: Bună dimineaţa 
nu ştiu dacă se aude! Avem 9 obiective de investiţii pentru care a trebuit să modificăm 
D.A.L.1.-ul în sensul adiţionării cu panouri fotovo ltaice şi staţii de încărcare. Sunt n işte 

condi ţ ii impuse de PNRR pentru a finanţa aceste proiecte. Ţinând cont de faptul că noi 
am proiectat aceste obiective anterior lansării PNRR, nu ştiam de aceste condi ţii, fapt 
pentru care la momentul de faţă le actualizăm astfel încât să as igurăm obţ inerea 

finanţării. 

Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşedinte de şed inţă: Vă mulţumesc 

mu lt de tot. Vă rog frumos să deschidep votul. 
Domnul consilier local Panaitescu Andrei: Mie nu-mi apare votul, votez favorab il. 

Se supune la vot, p1111ctul nr.I, proiectul de hotărâre pentrn 111odificarea şi 

completarea HCL Sector 2 nr. 3712022 privind aprobarea indicatori/or tehnico

eco110111ici şi a devizelor generale pentru 57 de obiective de investi/ii distincte din cadrnl 

Programului de creştere a eflcienfei energetice a blocurilor de locuinfe din Sectornl 2 al 

Municipiului Bucureşti, astfel cu111 a fost 111odificată şi completată prin HCL Sector 2 nr. 

I I 012023 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -15, NU 
-0, ABŢ- 9, NU VOTEAZĂ- 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nede l cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Predescu Matei
Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 
Alexandru, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela 
Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Anghel Florin, Ca l otă Constant in- Em ilian, Constantin Mihai, Dincă 

Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei , Pasciuc 
Paula, Popescu Lenuta. 

NU VOTEAZĂ: - Feroiu Dumitru Silviu. 
Se consemnează votul verbal al do11111ului consilier local Panai/eseu Tudor-Andrei: 

PENTRU 

Doamna consi lier local Badea Anda Simona, preşedinte de şedinţă: Mu lţumesc. vă 

rog să închideţi votul. Cu 15 voturi pentru ş i nouă abţiner i proiectul a trecut. 
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Este prezentat punctul nr. 2, proiectul de hotlirâre pentrn modificarea şi 

completarea HCL Sector 2 nr. 8712022 privind aprobarea indicatorilor tehnico

economici şi a devizelor genem/e pentru 84 de obiective de invest1jii distincte din cadrnl 

Progmmului de creştere a eficienţei energetice a blocurilor de locuinţe din Sectorul 2 al 

Municipiului Bucureşti, astfel cum a fos t modificată şi completată prin HCL Sector 2 nr. 

l I 112023; 

Doamna consil ier local Badea Ancia Simona, preşedinte de şedinţă : Proiectul e din 
aceeaşi categorie, 1 obiectiv de invest i ţii de data aceasta. Vă rog frumos să desch ideţi 

votul. 
Domnul consilier local Panaitescu Andrei: Din păcate, mie tot nu-mi apare votul. 

Votul e favorab il. 
Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşedin te de şed i nţă: Mulţumesc. 

Domnule Calotă , vă rog frumos să ş i trim i teţ i votul. 

Se supune La vot, punctul nr.2, proiectul de lwti'trâre pentru modificarea şi 

completarea HCL Sector 2 nr. 8712022 privind aprobarea indicatorilor tehnico

economici şi a devizelor genemle pentru 84 de obiective de investiţii distincte din cadrul 

Programului de creştere a eficienţei energetice a blocurilor de locuinţe din Sec/orn/ 2 al 

Municipiului Bucureşti, astfel cum a fost modificată şi completată prin HCL Sector 2 nr. 

l 1112023 şi aprobat de căire Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorn111: DA -14, NU 

-0, ABŢ- l O, NU VOTEAZĂ - 1. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Predescu Matei
Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, 
Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă 

Adrian, Enache N icuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Pasciuc 
Paula, Popescu Lenuta, Dinu Alexandru. 

NU VOTEAZĂ: - Feroiu Dumitru Silviu, 
Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Panai/eseu Tudor-Andrei: 

PENTRU. 

Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşed i nte de şedinţă: Mulţumesc 

închideţ i votul. Cu 14 voturi pentru ş i 1 O abpneri , proiectu l a trecut. Vă mu l ţumesc, dacă 

aveţi interpe lări avep cuvântul. 
Domnul consilier local Iliescu C-tin Cristinei: Doamna preşedinte mă auzi ţi ? 

Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşed i nte de şedinţă: Da, spuneţi! 

Domnul consilier local Iliescu C-tin Cristinei: Aş vrea să remarc încă o dată 

nesim ţirea acestu i primar USR-ist care s-a tot l ăudat că nu va mai ţ i ne şedinţe l e la orele 
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9:00 dimineaţa, că totul va fi transparent. După cum vedeţ i e o băta ie de joc la adresa 
Consiliului Local. Da, mulţumesc, atâta am avut de zis. 

Doamna consilier loca l Badea Anda Simona, preşed i nte de şed inţă : Unii dintre noi 
suntem mai productivi. 

Domnul consilier local Nicolescu Claudiu: Domnule Cristi Il iescu, mereu aveţi ceva 
de obiectat, ba că e prea de dimineaţă , ba că e prea târziu, ... . vă rog frumos, gata, 
ha ideţi să terminăm şedinţa ş i gata 

Doamna consilier local Badea Anda Simona, preşedinte de şed inţă : Bine vă 

mul ţumesc mult ele tot tutu ror ş i declar şedinţa închisă. La revedere! 

Nemaifiind Înscrise alte probleme pe ordinea de zi, doamna preşedinte de şedinfă 

Badea Anda Simona declară şedinf a Închisă, la orele 09: 15 drept pentrn care s-a 

Încheiat prezentul proces-verbal. 

S F:CR ETA R c; E\ERA I. AL SECTO HCl.CI 2, 

Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum: __ - DA, __ - NU, _ _ - ABŢ. , în 

şecli nfa a Consiliul ui Local al Sectoru lu i 2 clin data ele .2023 . 
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